
 

Als algemeen bestuurslid is de functie niet vastomlijnd en daardoor had ik aan het begin 

van dit bestuursjaar maar ten dele ingevuld wat ik zou gaan doen. Ik had me in ieder geval 

voorgenomen om me bezig te houden met de actualiteiten met betrekking tot de politiek. 

Ik was van plan om reacties te geven op actualiteiten op X, voormalig Twitter, en leden over 

actualiteiten te informeren via de nieuwsbrief. Dit heb ik inderdaad gedaan, en zal ik de rest 

van het jaar blijven doen. Verder lees ik blogs en grote documenten zoals het beleidsplan 

na op spelling, grammatica en interpunctie. Ook assisteerde ik bij het beheren van de 

website. 

Daarnaast wilde ik de andere bestuursleden ondersteunen als dat nodig was en samen met 

hen activiteiten organiseren. Doordat het kabinet plotseling viel en we daardoor campagne 

moesten gaan voeren voor de verkiezingen kreeg ik hiervoor ruimschoots de gelegenheid. 

Ik ben bij de campagnecommissie gegaan en heb diverse activiteiten medegeorganiseerd, 

waarbij ik een grote rol had in de organisatie van het grote jongeren verkiezingsdebat op 7 

november (bedenken van stellingen waarover gedebatteerd werd, in de aanloop naar het 

debat contact onderhouden met de debatleider, regelen van de locatie).  

 

De rest van het bestuursjaar hoop ik deze lijn voort te kunnen zetten, en ook als klankbord 

voor andere bestuursleden te kunnen fungeren. Samen kan het :-) 

 


